



PLEASE READ – The information on this side of the document applies to your case.

请阅读此版面——关于您的签证申请案例



**CONSULATE GENERAL OF THE
UNITED STATES OF AMERICA**
SHANGHAI, CHINA
Non-Immigrant Visa Section

美国驻上海总领事馆

非移民签证处

亲爱的申请人，

这封信特此告知您，根据《美国移民和国籍法》第 214 (b) 条款规定，您的签证申请不符合非移民签证的要求。这项拒签意味着您不能证明您即将在美国所从事的活动与您所申请的签证类型相符。

每一种非移民签证类型都有它们各自不同的要求。但是基本所有类型的非移民签证都有一个共同的标准：申请人必须证明其在美国以外有一处永久固定住所。申请人往往可以通过出示牢固的海外联系以证明他们在短暂访问美国后会回到自己的国家。

今天的决定不可申诉。但您可以在未来的任何时候重新申请签证。如果您决定重新申请签证，您必须重新递交一份新的申请表格和照片，再次支付签证费，重新预约面谈。如果您选择重新申请，您需要准备一些与原来的申请有所不同的信息，或者证明您的情况自上次拒签后有所改变

此致，

领事官

Dear Applicant:

This is to inform you that you have been found ineligible for a nonimmigrant visa under Section 214(b) of the U.S. Immigration and Nationality Act. A denial under Section 214(b) means that you were not able to demonstrate that your intended activities in the United States would be consistent with the classification of the nonimmigrant visa for which you applied.

While nonimmigrant visa classifications each have their own unique requirements, one requirement shared by many of the nonimmigrant visa categories is for the applicant to demonstrate that he/she has a residence in a foreign country which he/she has no intention of abandoning. Applicants usually meet this requirement by demonstrating that they have strong ties overseas that indicate that they will return to a foreign country after a temporary visit to the United States. Such ties include professional, work, school, family or social links to a foreign country. You have not demonstrated that you have the ties that will compel you to return to your home country after your travel to the United States.

Today's decision cannot be appealed. However, you may reapply at any time. If you decide to reapply, you must submit a new application from and photo, pay the visa application fee again, and make a new appointment to be interviewed by a consular officer. If you choose to reapply, you should be prepared to provide information that was not presented in your original application, or to demonstrate that your circumstances have changed since that application.

Sincerely,
Consular Officer

**WARNING: THIS IS A MOCK-UP DOCUMENT
USE OF IT FOR ANY UNLAWFUL PURPOSES MAY CONSTITUTE AN OFFENCE OF CRIME**